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Inledning 
§ 1 Inledning 
Förbundsstyrelsen ordförande Suzanne Lundvall inledde förbundsmötet med 
följande anförande: 
 
Välkomna till förbundsmöte!  
Det är härligt att se er och vi har blivit väldigt varmt omhändertagna i Umeå, vilket 
bådar gott inför helgen.  
 
Vi är bara några månader in i 2024. Vår tidigare ordförande Anna Iwarsson har gått 
vidare och är nu ordförande i Riksidrottsstyrelsen; det är väldigt roligt att du är här 
den här helgen. 
 
Världen är orolig, bråkig, nervös och den här helgen får vi sitta, stå, följa upp, 
diskutera, skapa och prata gymnastik. Gymnastik – ett fenomen i rörelse, ibland 
ekvilibristiskt, ibland benämnt som ”något i baddräkt” eller som ”något helt galet” 
där unga, vuxna och ibland seniorer tar sig över hinder på de mest oanade sätt. Ett 
fenomen, där vi kanske möts för att träna ihop, ha gympa, för att må bra och med 
betoning på ”ihop”. De flesta inom gymnastiken mår bra, till och med riktigt bra – 
det kommer vår generalsekreterare strax att berätta mer om. Vi har siffror på det. Vi 
har också siffror på att vi nu efter pandemin börjar vända medlemsantalet uppåt igen 
och att siffrorna för LOK-stödsaktiviteter också går uppåt. Vi är i ett läge med Strategi 
2028, där vi inte längre vill skjuta upp det som är viktigt! 

Plats: Clarion Hotel, Umeå 
Vid förbundsmötet deltog 58 ombud från 39 föreningar och Gymnastikförbundets 
åtta regioner. Ombuden hade uppvisat fullmakter omfattande 179 röster. 
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Jag hörde om ett nyårslöfte där personen konstaterade: jag ska sluta förhandla med 
mig själv, jag ska bara handla. Just do it. Det låter ju underbart lockande, men för en 
större organisation så krävs det också att det finns en ambition och en målbild som vi 
delar. 
 
Vi har ett antal resor att göra tillsammans inom Svensk Gymnastik. Och för att 
alludera på Ulf Kristerssons ord inför Nato-ansökan: vi har resehandlingarna, de är 
klara, giltiga och tillgängliga. Och till detta har Svensk Gymnastik också en kompass. 
Vi har en utvecklingsmodell med nyckelfaktorer och en uppförandekod som 
vägleder, hjälper oss att ta ut riktningen och att ta stöd emot. Strategi 2028 halvtid – 
här har förbundsstyrelsen landat i, som det framgår av underlagen, att vi inte  är ute 
efter ett omtag, utan att vi vill fördjupa våra resor och på ett klokt och innovativt sätt 
driva utvecklingen vidare. I lagbollspel så är halvtid en tid för att ladda om, prioritera, 
skapa energi, men också för att hålla i och hålla ut, hitta varandra och skapa rörelsen 
framåt.  
 
I underlagen till vår vision står om identitet och utmaningar, om ett mer diversifierat 
samhälle och om hur vi kan bidra till en positiv utveckling i samhället. De utmaningar 
vi hade då, 2020, när den nya planen skulle antas, handlade om att bli fler 
medlemmar, att det var brist på anläggningar, att vi såg att det fanns behov av 
grundmotorisk träning för alla och att vi inte riktigt nådde ut med det. Vi behövde 
bredda vårt anseende och påminna oss om att gymnastiken är en global sport, för fler. 
I underrubriken så står det också: det intressanta är vad vi uträttar, inte vad vi satsar 
på… 
 
Resorna handlar om tre önskade lägen; vi ska ha öppna, inkluderande och trygga 
träningsmiljöer, vara en inkluderande och framgångsrik gymnastikrörelse och vara 
en positiv och pådrivande kraft i samhället. Det är stora ord, men den här helgen 
kommer att visa att vi på flera sätt och konkret är på väg att hitta våra önskade lägen 
och nå dem.  
 
Förnyelseresorna sedan är fem: 

• En inkluderande och framgångsrik gymnastikrörelse – med ordet aktivt 
inkluderande och framgångsrik. 

• Ledande inom grundmotorisk träning – vi har redan positionerat oss i media 
på ett häpnadsväckande sätt, vilket också väcker känslor hos människor runt 
omkring oss. Vi vill ianspråktas, vi vill visa att vi är en stark och 
kunskapsorienterad organisation. 

• Öppna, innovativa och trygga miljöer – en särskild utmaning. 
• En hållbar och framgångsrik elit- och landslagsverksamhet – så många, så 

länge och så bra som det är möjligt. 
• En stolt och modig gymnastikrörelse – vi ska både uppfattas som och vara det! 
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Vi lever ju i en oförutsägbar tid, det är snabba skiften och förändringar. Vi möter 
medias rapportering om kriser och risker. Riskerna finns där och vi möter ett alltmer 
segregerat samhälle, inte minst socioekonomiskt. Vi ser en ökad fysisk inaktivitet, 
ökad psykisk ohälsa hos våra unga och för den ideella världen, som vi tillhör, så ser 
vi också minskade bidrag till folkbildningsrådet, vilket berör bl.a. folkhögskolorna, 
Kanske finns det fler områden som just nu är hotade. Till detta kommer ett starkt 
fokus på individen, på mig själv och på individens rättigheter. Rättigheter som lätt 
kan övergå i ”räddigheter”, där rädslan att göra fel blir förlamande och kan bli 
starkare än önskan att göra rätt.  
 
Tar vi del av Ungdomsbarometern ser vi en något ljusare bild än det enorma fokuset 
på jaget. Vi vill lära ihop med andra, säger de unga, och göra det vi tycker om. Att 
lära tillsammans, där har vi en av våra nycklar. Här kan vi inom gymnastiken bidra, 
göra skillnad – egentligen oavsett ålder. 
 
På Gymnastikforum i höstas påminde Susanna Alexius oss om att visioner och planer 
är viktiga, men kan bli avgränsande och nästan avskilja oss från verksamheten. 
Visionerna och planerna riskerar att få ett egenvärde. Hon menade att det som gör 
skillnad i slutändan är förhållningssättet inom organisationen och den tillit vi har till 
varandra. Det är genom förhållningssättet som vi kan skapa rörelse, där vi också kan 
skapa förväntningshorisonter som vi kan dela och driva tillsammans. 
 
Nu inleder vi ett förbundsmöte där vi traditionsenligt börjar med att blicka bakåt, 
men där återblicken ger en ansats att blicka framåt. För att ge plats åt reviderade idéer, 
insatser och angreppssätt. Vad finns det att skruva på, vad går att fördjupa, men också 
att brygga – inom organisationen, mellan förbund och regioner, mellan regionerna, 
mellan region och förening och mellan individer.  
 
Lena Andersson avslutar en roman med orden ”det är inte farligt att vara rädd”. 
Tillsammans kan vi ta nästa steg, så här i halvtid. Vi kanske behöver bli lite kaxigare, 
lite tuffare och det kanske redan efter detta förbundsmöte. 
 
Suz Lundvall presenterade den sittande styrelsen och lämnade sedan över ordet till 
generalsekreterare Catharina Espmark: 
 
Efter ett år som generalsekreterare är jag nu väldigt peppad på att få vara på 
förbundsmöte.  
 
Ofta när jag kommer hem på kvällen efter en arbetsdag eller en jobbresa, så säger jag 
till min man: Alltså det är så bra, de är så himla smarta, de är så kloka, det är så 
proffsigt. Numera svarar han bara ”ja, ja, du brukar säga det”. Jag vill dock göra 
gällande att jag har trovärdighet i den bedömningen efter ett numera ganska långt 
yrkesliv inom olika verksamheter och organisationer. Det jag ser är en väldigt stor 
expertis och expertkunskap, stort engagemang, klokskap, höga ambitioner. Det finns 
en risk att ambitionerna blir väl hög, men hela organisationen bygger på otroligt fina 
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och djupa grundegenskaper i kunskap, gemenskap och generositet. Det är en väldigt 
bra grund för all den viktiga verksamhet vi bedriver, för att skapa förutsättningar att 
lyckas med och fortsätta jobba med de sakerna som är rätt svåra och som har varit 
svåra under många år och troligen kommer fortsätta att vara svåra; sånt som 
anläggningar, få fler i rörelse, hur vi ska jobba mellan regioner och nationellt kansli, 
hur man ska kunna leva som elitidrottare. Vi har en mycket solid grund för att ta oss 
an den typen av frågor 
 
Så starka som vi är, kan vi också vara lite kaxigare. Att säga att gymnastik är grunden 
för all idrott är inte så väldigt blygsamt, men vi hade kunnat vara ännu stöddigare 
och kaxigare. Nu har jag jobbat inom Polisen, som är en väldigt stöddig organisation, 
ibland utan grund, men vi har ändå en lång väg kvar innan vi uppfattas som 
odrägliga. Vi kan nog vara lite bråkigare ibland också. 
 
Genom allt vi gör, och som ett raster över det vi gör den här helgen, så är det allra 
viktigaste för oss hur våra aktiva och ledare har det i gymnastiken. Trygghetsfrågor 
behöver man alltid jobba med och här ska vi vara offensiva! 
 
Vi har nu genomfört en enkät tillsammans med Ethos International, Läget 2024. 
Enkäten var öppen och låg ute i knappt två månader. Den riktade sig aktiva, tidigare 
aktiva och ledare över 16 år. Svarsfrekvensen var väldigt god – ca 2 500 svar inkom. 
Det är vi väldigt nöjda med. Av dem är det 89 % av de aktiva och 91 % av ledarna 
som tycker att det är bra eller mycket bra inom Svensk Gymnastik. Frågorna utgick 
från uppförandekodens skrivningar. Det är ett mycket gott resultat och det är också 
glädjande att det är genomgående även när man delar upp svaren på olika discipliner. 
Den som vill veta mer bjuds in till ett digitalt seminarium före sommaren. 
 
Därefter hälsades alla ombud, hedersgästerna Inger Båvner, Malin Eggertz Forsmark, 
Bertil Sjöstrand och Anna Iwarsson särskilt välkomna.  
Värdarna från GF Norr samt medarbetare nationellt och regionalt tackades för 
omsorgsfullt förberedelsearbete.  
 
Suzanne Lundvall avslutade med att förklara förbundsmötet 2024 öppnat. 
 
§ 2 Fastställande av röstlängd för mötet 
Helen Åkerman redogjorde för röstlängden och fullmaktsgranskningen. 
Fullmaktsgranskningen hade skett genom att person med rätt att företräda 
föreningen eller regionen hade skickat in en digital fullmakt via förbundets hemsida, 
vilka sedan hade granskats. Förbundsmötet beslutade att fastställa röstlängden till 
179 röster representerande 39 föreningar och samtliga åtta regioner, bilaga 1. 
 
Förbundsmötet beslutade  
att  fastställa röstlängden till 179 röster representerande 39 föreningar och 

samtliga åtta regioner, bilaga 1. 
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§ 3 Val av ordförande för mötet 
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, anmälde valberedningens förslag.  
 
Förbundsmötet beslutade 
att  välja Malin Eggertz Forsmark och Åsa Ögren till ordförande för 

förbundsmötet. 
 
§ 4 Val av sekreterare för mötet 
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, anmälde valberedningens förslag.  
 
Förbundsmötet beslutade 
att välja Helen Åkerman till sekreterare för förbundsmötet. 
 
§ 5 Val av två protokolljusterare att jämte mötesordförande 

justera mötets protokoll samt rösträknare 
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, anmälde valberedningens förslag.  
 
Förbundsmötet beslutade 
att välja Per Malmborg och Marie Hedman Alainentalo att jämte 

ordförande justera protokollet. 
att  välja Thomas Olsson, Susanne Nibelius, Josefine Ekman och Helén 

Wollmén till rösträknare. 
 
§ 6 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 
Enligt stadgarna ska förbundsmötet meddelas i Gymnastikförbundets officiella organ 
senast tre månader före mötet. Kallelse ska också skickas till röstberättigade anmälda 
ombud senast två veckor före mötet. 
 
Helen Åkerman, verksamhetsutvecklare föreningsledning, anmälde att meddelande 
om förbundsmötet hade skickats till alla föreningar i nyhetsbrevet Aktuellt i 
november 2023, funnits på Gymnastikförbundets hemsida sedan den 12 december 
2023 och att kallelse hade skickats via mejl till alla röstberättigade anmälda ombud 
den 12 april 2024. Samtliga handlingar lades upp på hemsidan den 11 april. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att mötet hade utlysts på rätt sätt. 
 
§ 7 Fastställande av föredragningslistan 
Förbundsmötets ordförande anmälde förslaget till föredragningslista.  
 
Förbundsmötet beslutade  
att  fastställa föredragningslistan. 
att  ge presidiet rätt att ändra ordningen i föredragningslistan vid behov. 
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Behandling av verksamhetsåren 2022 och 
2023 
§ 8 Förbundsstyrelsens verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen för 2022 och 2023, bilaga 2, presenterades av Suz Lundvall, 
förbundsstyrelsens ordförande, tillsammans med följande representanter för 
Gymnastikförbundets kommittéer: 
Maria Ståhl, uppvisningskommittén 
Thomas Ejdemyr, drillkommittén 
Margareta Bäckström Lindgren, barnkommittén 
Andreas Getzman, tävlingskommittén för manlig artistisk gymnastik 
Fia Svegander, truppkommittén 
Jenny Söderlund, trampolintävlingskommittén 
Ida Rodriguez, tävlingskommittén för rytmisk gymnastik 
Ahmed al-Breihi, parkour-/trickingkommittén 
 
Följande justeringar gjordes:  
Sid. 81, Kommittéer:  
Kvinnlig artistisk gymnastik: Annzinita Malmborg lades till.  
 
Förbundsmötet beslutade  
att   med de föreslagna justeringarna godkänna verksamhetsberättelsen för 

2022 och 2023 och lägga den till handlingarna. 
 
§ 9 Förbundsstyrelsens årsredovisning 
Åsa Wigforss, ekonomichef, presenterade årsredovisningen för 2022 och 2023, 
bilaga 3. 
 
Förbundsmötet beslutade  
att   godkänna årsredovisningen för 2022 och 2023 och lägga den till 

handlingarna. 
 
§ 10 Revisorernas berättelse 
Förbundsmötets ordförande läste upp ett uttalande från revisor Martin Nääs, 
revisionsbolaget Öhrlings PriceWaterhouseCoopers, bilaga 4. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att tacka för revisionsberättelsen och lägga den till handlingarna. 
 
§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning 
Förbundsmötet beslutade  
att  bevilja förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för åren 2022 och 2023. 
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§ 12 Anmälan av årsredovisning för Föreningen för Svenska GF:s 
Gymnastikfolkhögskola u.p.a. (Lillsved) 

Christina Hjelmar, rektor och platschef Lillsveds gymnastik- och idrottsfolkhögskola, 
anmälde verksamhetsberättelse och årsredovisning för 2022 och 2023, bilaga 5.  
 
Förbundsmötet beslutade  
att   tacka för rapporten och lägga Lillsveds folkhögskolas verksamhets-

berättelse och årsredovisning för 2022 och 2023 till handlingarna. 
 
§ 13 Parentation  
Suzanne Lundvall, förbundsstyrelsens ordförande, höll parentation över de sedan 
förra förbundsmötet avlidna gymnastikkamrater som gjort värdefulla insatser för 
Svensk Gymnastik och Gymnastikförbundet. Hon nämnde särskilt:  
Sylvie Svensson 
Ulf Lönnqvist 
Gunnar Ravelius 
Finn Johannesson 

Bertil Samuelsson 
Ebbe Nilsson 
Gun Svensson 
Gerd Axelsson 

 
Förbundsmötet hedrade de avlidna med en tyst minut. 

Nomineringar 
§ 14 Nominering av kandidater till valen i förbundsmötet 
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, anmälde valberedningens förslag (bilaga 
6) och nominerade dessa:  
 
Till förbundsstyrelsen:  
Suzanne Lundvall, ordförande – nyval (som ordförande, har tidigare varit ledamot) 
Lisa Lundin, ledamot 4 år – omval 
Thor Stöckel, ledamot 4 år – omval 
Simone Westerberg Skoog 4 år – omval  
Per Sjöstrand, ledamot 4 år – nyval 
Maria Ståhl, ledamot 2 år – fyllnadsval, nyval  
 
Till juridiska nämnden:  
Ragnar Palmborg, ordförande – omval 
Anders Bohlinder, ledamot – omval  
Marit Englund, ledamot – omval  
Petra Götell, ledamot – omval  
Jenny Samuelsson, ledamot – omval  
 
Till revisorer och revisorssuppleant: 
Revisionsbolaget Öhrlings PriceWaterhouseCoopers 
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Förbundsmötets ordförande anmälde valberedningssamordnarna Margareta Larsson 
Fagergrens och Mats Nydesjös förslag till valberedning och nominerade dessa: 
David Ahlin, ordförande – nyval 
Per Forsström – omval 
Michael Hedlund – omval 
Bodil Falk – omval 
Linda Evergren – nyval 
Birgitta Green, ersättare – nyval  
 
Förbundsmötets ordförande informerade om förutsättningarna för val av 
valberedningssamordnare och uppmuntrade ombuden att anmäla sig inför valpunkten 
i § 33. 
 
Förbundsmötet beslutade  
att  förklara nomineringen avslutad. 

Presentation av förbundsstyrelsens förslag 
§ 15 Verksamhetsinriktning 2025-2026 
Cattis Espmark, generalsekreterare, anmälde styrelsens förslag till 
verksamhetsinriktning för 2025–2026, bilaga 7.  
 
Andreas Getzman; GF Örebro och Micaela Collin; Järfällagymnasterna, lämnade 
yrkanden, vilka redovisas i samband med beslutspunkten § 27. 
 
Suzanne Lundvall, förbundsstyrelsens ordförande, tackade för inspel och meddelade att 
förbundsstyrelsen kommer att återkomma med sina yrkanden inför beslutspunkten 
under söndagens förhandlingar. 
 
I frågan yttrade sig också Björn Bodin; Dackegymnasterna, och Camilla Magnusson, 
Örnsköldsviks GK. 
 
Malin Westman; GF Mitt, ställde en ordningsfråga om det gick att få del av yrkandena i 
förväg inför beslutspunkten under söndagens förhandlingar, vilket besvarades med att 
dessa skulle tillställas ombuden. 
 
Förbundsmötet beslutade  
att  bordlägga beslut i frågan till efter hanteringen av övriga förslag. 
 
§ 16 Ekonomisk inriktning 2025-2026 
Pia Josephson, kanslichef, och Åsa Wigforss, ekonomichef, anmälde styrelsens förslag 
till ekonomisk inriktning för 2025–2026, bilaga 8.  
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Pia justerade förbundsstyrelsens förslag med ett tillägg (kursiverat) i följande mening 
gällande ekonomiskt stöd till regionerna: Stödet ska utgöra 30 % av fakturerad 
medlemsavgift, dock lägst 300 000 kr för 2025 och 2026.  
 
Förbundsmötet beslutade  
att  bordlägga beslut i frågan till efter hanteringen av övriga förslag. 

Valberedningens förslag 
§ 17 Arvode för förbundsstyrelsens valda ledamöter 
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, anmälde valberedningens förslag, 
bilaga 6.  
 
I frågan yttrade sig också Andreas Getzman; GF Örebro. 
 
Förbundsmötet beslutade  
att  ordförande arvoderas med 50 % av ett prisbasbelopp/år.  
att  övriga ledamöter arvoderas med 25 % av ett prisbasbelopp/år vardera. 
 
§ 18 Ajournering  
Förhandlingarna ajournerades därefter till kommande dag.  
 
§ 19 Förhandlingarna återupptogs 
Ordförande förklarade förhandlingarna återupptagna. Röstlängden behövde inte 
justeras, utan konstaterades återigen innehålla 179 röster representerande 39 föreningar 
och samtliga åtta regioner, bilaga 1. 

Inkomna motioner och förbundsstyrelsens 
yttrande över dessa 
§ 20 Idrottens finansiering en statlig fråga 
Simone Westerberg Skoog, förbundsstyrelsen, anmälde motionärens förslag och 
styrelsens yttrande över förslaget, bilaga 9.  
 
Andreas Getzman; GF Örebro, reviderade motionärens förslag och yrkade att 
förbundsmötet ska besluta att uppdra åt förbundsstyrelsen att Svensk Idrott inte ska 
finansieras av medel från spel och lotterier. 
 
Micaela Collin; Järfällagymnasterna, yrkade bifall till förbundsstyrelsens förslag. 
 
I frågan yttrade sig också Malin Westman; GF Mitt. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att anse motionen besvarad genom förbundsstyrelsens yttrande. 
att därmed avslå motionen. 
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§ 21 Höja medlemsavgiften 
Henrik Lehmann, förbundsstyrelsen, anmälde motionärens förslag och styrelsens 
yttrande över förslaget, bilaga 10.  
 
Andreas Getzman; GF Örebro, meddelade att GF Örebro mot bakgrund av 
förbundsstyrelsens yttrande drar tillbaka sin motion. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att  avslå motionen.  
att   motionens intention i övrigt, genom förbundsstyrelsens yttrande anses 

besvarad. 
 
§ 22 Hjälp till föreningar med löne- och arvodesstatistik 
Lisa Lundin, förbundsstyrelsen, anmälde motionärens förslag och styrelsens yttrande 
över förslaget, bilaga 11.  
 
Förbundsmötet beslutade 
att  avslå motionen.  
att  uppdra till förbundsstyrelsen att hitta en bra och rimlig nivå på den 

information som ska samlas in på frivillig basis från medlemsföreningarna, 
hitta ett lämpligt sätt att samla in informationen på samt att sedan 
tillgängliggöra denna för föreningarna på lämpligt sätt. 

 
§ 23 Ställ krav på föreningar som har anställda 
Lisa Lundin, förbundsstyrelsen, anmälde motionärens förslag och styrelsens yttrande 
över förslaget, bilaga 12.  
 
Förbundsmötet beslutade 
att  avslå motionen.  
 
§ 24 Rekommendationer och rutiner vid anställning av gymnast 
Lisa Lundin, förbundsstyrelsen, anmälde motionärens förslag och styrelsens yttrande 
över förslaget, bilaga 13.  
 
Andreas Getzman; GF Örebro, drog tillbaka den ursprungliga motionen och yrkade på 
ett tillägg till förbundsstyrelsens förslag: arbetsgivare för administratörer, tränare, 
gymnaster och andra funktioner. 
 
Micaela Collin; Järfällagymnasterna, yrkade avslag på GF Örebros yrkande och 
tilläggsyrkande och därmed bifall till det ursprungliga yrkandet i förbundsstyrelsens 
yttrande över motionen. 
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Förbundsmötet beslutade 
att  avslå motionen.  
att uppdra dra åt förbundsstyrelsen att på hemsidan lägga upp relevant 

information kring att vara arbetsgivare. 

Förbundsstyrelsens propositioner 
§ 25 Ändringar Gymnastikförbundets stadgar 
Lisa Lundin, förbundsstyrelsen, anmälde styrelsens förslag till ändringar av 
Gymnastikförbundets stadgar, bilaga 14. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att ändra Gymnastikförbundets stadgar i enlighet med förslaget.  
att  ändra stadgemallen för Gymnastikförbundets regioner i enlighet med 

förslaget. 
 
§ 26 Fastställande av föreningarnas medlemsavgift till 

Gymnastikförbundet avseende de två nästkommande 
verksamhetsåren 

Henrik Lehmann, förbundsstyrelsen, anmälde styrelsens förslag till föreningarnas 
medlemsavgift till Gymnastikförbundet avseende de två nästkommande 
verksamhetsåren, bilaga 15.  
 
Pelle Malmborg; GK Motus-Salto, yrkade att medlemsavgiften från och med 2025 
fastställs till 41 kr/medlem och år samt att maxtaket höjs till 85 000 kr. 
 
Andreas Getzman; GF Örebro, yrkade bifall till den första delen av GK Motus-Salto 
yrkande.  
 
Marcus Melin; GF Brommagymnasterna, yrkade avslag på GK Motus-Saltos andra 
yrkande. 
 
Tomas Elvhage; Västerås GF, yrkade att medlemsavgiften från och med 2025 fastställs 
till 45 kr/medlem och år. 
 
I frågan yttrade sig också Marcus Lagerberg; GF Örebro,  
 
Förbundsmötet beslutade 
att  medlemsavgiften från och med 2025 fastställs till 41 kr/medlem och år. 
att  minimiavgiften per förening och förblir oförändrad och fastställs till 

1 000 kr. 
att  maxavgiften per förening och år fastställs till 85 000 kr. 
att   minimiavgiften, om inte annat regleras i avtal, fortsatt gäller för 

studentföreningar. 
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§ 27 Fastställande av verksamhetsinriktning och ekonomisk inriktning 
för de kommande två verksamhetsåren 

Beslut i frågan om verksamhetsinriktning för 2025 och 2026 bordlades vid behandlingen 
i §§ 15 och 16.  
 
Under rubriken Träning: 
Andreas Getzman; GF Örebro, yrkade att punkten 2 ändras till Aktivt arbeta för 
inkludering, genom att tillsätta resurser för att på bred front driva anläggningsfrågor. 
 
Micaela Collin; Järfällagymnasterna, yrkade att GF Örebros yrkande ska hamna under 
rubriken Förbundsövergripande i stället. 
 
Förbundsstyrelsen yrkade bifall till Järfällagymnasternas förslag. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att bifalla Järfällagymnasternas förslag och att en skrivning om att tillsätta 

resurser för att på bred front driva anläggningsfrågor ska läggas till under 
rubriken Förbundsövergripande. 

 
Under rubriken Tävling: 
Andreas Getzman; GF Örebro, yrkade att lägga till en tredje punkt: Tillsätta resurser för 
att påverka i anläggningsfrågor. 
 
Förbundsstyrelsen yrkade avslag på GF Örebros förslag, med hänvisning till beslutet 
ang. att anläggningsfrågorna ska skrivas in under rubriken Förbundsövergripande. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att avslå GF Örebros yrkande om att lägga till en tredje punkt under denna 

rubrik. 
 
Under rubriken Elitutveckling och landslag: 
Andreas Getzman; GF Örebro, yrkade att lägga till en tredje punkt: Tillsammans med 
tävlingskommittéer ta fram långsiktiga, barriärbrytande mål för internationell framgång. Med 
långsiktig avses minst tio år. 
 
Förbundsstyrelsen yrkade avslag på GF Örebros förslag och bifall till att lägga till en 
tredje punkt: Ta fram långsiktiga målsättningar för internationell framgång i direkt dialog med 
berörd verksamhet. 
 
Andreas Getzman; GF Örebro yrkade bifall till förbundsstyrelsens förslag med tillägget: 
Ta fram långsiktiga, barriärbrytande, målsättningar för internationell framgång i direkt dialog 
med berörd verksamhet. 
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Förbundsmötet beslutade 
att lägga till en tredje punkt under rubriken Elitutveckling och landslag: Ta 

fram långsiktiga målsättningar för internationell framgång i direkt dialog med 
berörd verksamhet. 

 
Under rubriken Kommunikation: 
Andreas Getzman; GF Örebro, yrkade att punkten 1 ändras till Särskilt lyfta fram den 
grundmotoriska träningen samt elit- och landslag, och därmed fortsätta stärka varumärket 
Svensk Gymnastik. 
 
Förbundsstyrelsen yrkade att punkten 1 ändras till Särskilt lyfta fram den grundmotoriska 
träningen, elit- och landslag, trygg och bra gymnastik samt inkludering och därmed fortsätta 
stärka varumärket Svensk Gymnastik. 
 
Andreas Getzman; GF Örebro, yrkade avslag på förbundsstyrelsens förslag. 
 
Micaela Collin; Järfällagymnasterna, yrkade bifall till förbundsstyrelsens ursprungliga 
förslag. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att punkten 1 ändras till Särskilt lyfta fram den grundmotoriska träningen, elit- och 

landslag, trygg och bra gymnastik samt inkludering och därmed fortsätta stärka 
varumärket Svensk Gymnastik. 

 
Under rubriken Föreningsledningsstöd: 
Andreas Getzman; GF Örebro, yrkade att lägga till en tredje punkt: Aktivt och nyfiket 
undersöka framtida och alternativa former att organisera gymnaster. 
 
Micaela Collin; Järfällagymnasterna, förbundsstyrelsen och Gun Olsson; 
Östersundsgymnasterna yrkade avslag på GF Örebros förslag.  
 
Andreas Getzman; GF Örebro, drog tillbaka sitt yrkande. 
 
Andreas Carlsson; GF Sydost, lyfte GF Örebros förslag igen. 
 
Förbundsmötet beslutade 
att avslå yrkandet om att lägga till en tredje punkt under denna rubrik. 
 
Förbundsmötet beslutade därefter 
att  med dessa ändringar anta verksamhetsinriktning för 2025 och 2026. 
att anta ekonomisk inriktning för 2025 och 2026. 
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§ 28 Hälsning från Anna Iwarsson, ordförande Riksidrottsförbundet 
och Sisu Idrottsutbildarna 

Anna Iwarsson tackade för uppvaktningen i samband med lördagskvällens festmiddag 
och fortsatte sedan med att berätta att hon, när hon blev vald till Riksidrottsförbundets 
ordförande, nu lämnar ordförandeuppdraget i Gymnastikförbundet med stor glädje och 
stolthet och höll sedan följande anförande: 
 
Jag vill börja med en glädjande nyhet: LOK-stödssiffrorna visar att idrottsrörelsen har 
återhämtat sig efter pandemin och att antalet deltagartillfällen nu är närmare 60 
miljoner, vilket är högre än före pandemin. En sak som jag tycker att ni borde känna till 
är att fotboll och basket, som har återhämtat sig bäst inte egentligen hade något tapp 
under pandemin, men sedan är gymnastiken på tredje plats, vilket innebär en oerhörd 
upphämtning, eftersom gymnastiken tappade ca 9 % under pandemin. Andra som också 
har tappat mycket har inte gjort samma återhämtning. Svensk Gymnastik har gjort 
skillnad och det är resultatet av ett mycket gott arbete! 
 
Mångfalden är idrottsrörelsens styrka; en känner vinden bita i kinderna när isjakten 
svischar fram i 100 km/h på isarna längs med kusten, samtidigt avgörs finalen i 
truppgymnastik inför en kokande arena på andra sidan jordklotet. En kastar sig ut ur 
planet för att tillsammans med lagkamrater göra formationen innan hen utlöser sin 
fallskärm, samtidigt slår en annan sin tolfte strike i rad och fullbordar en perfekt serie. 
En tittar på kartan för att ta ut snabbaste vägen till nästa kontroll, samtidigt som en 
annan aer bollen ljudlöst gå genom ringen när slutsignalen ljuder och matchen avgörs.  
 
Idrottsrörelsen är en betydande samhällskraft med över 19 000 föreningar, närmare 
800 000 ledare och ca 3,2 miljoner medlemmar. Vi har totalt sett inte minskat i antal 
medlemmar på många, många år. Kraften är stor och vi gör Sverige starkare – varje dag. 
Vi som är organisationsledare i idrottsrörelsen har ett gemensamt uppdrag: att skapa 
förutsättningar för alla som är ledare runt om i hela landet, annars blir det ingen idrott 
eller sport eller gymnastik. Värdet av ledarnas insatser är svårt att sätta siffror på, men 
forskare menar att om dessa insatser skulle omsättas i fritidsledarlöner skulle det kosta 
samhället ca 20 miljarder kr varje år. Det är en betydande insats. Som den betydande 
samhällskraft vi är med våra 19 000 föreningar, närmare 800 000 ledare och 3,2 miljoner 
medlemmar, så spelar det roll vad vi gör. Men vi bedriver inte idrott i alla dessa former 
för att göra samhället bättre, utan för att idrottandet har ett egenvärde; vi blir glada, vi 
blir skönt trötta, vi känner gemenskap, vi testar våra gränser, vi lär oss nytt, vi förlorar 
ibland och vinner ofta.  
 
Jag tänker på femåringen som genom grundmotorisk träning får upptäcka sin kropp på 
familjegympan, på 10-åringen som tävlar utanför sin hemstad för första gången, på 15-
åringen som slår personligt rekord och bryter en för den personen”omöjlig” gräns, på 
23-åringen som tillsammans med laget ändrar taktiken inför sista perioden, på 28-
åringen som vinner OS-guld, på 35-åringen som lär sig skejta, på 44-åringen som ser en 
av sina aktiva för första gången sätta avhoppet från bommen, på 56-åringen som hittar 
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tillbaka till ridningen och ställer upp i sin första hopptävling på 40 år, på 77-åringen som 
vinner veteran-SM, på 84-åringen som gör premiär på seniorträningen med det viktiga 
fikat efter. Ingen av dem gör det för att göra samhället bättre. De gör det för sin egen 
skull, för att de ha roligt, för att känna gemenskap och några för att de älskar det. Det är 
det som kallas för egenvärde. Egenvärdet är en förutsättning för idrottsrörelsens 
mervärde, eller det vi kallar för idrottsrörelsens samhällsnytta.  
Den svenska idrottspolitiken bygger på en symbios mellan egenvärdet och mervärdet. 
Egenvärdet skapas bäst av en helt fri, helt självständig och demokratisk idrottsrörelse. 
En idrottsrörelse där varje förbund och förening formar sin unika verksamhet, en 
idrottsrörelse som bygger på att vi respekterar gemensamma beslut och att vi utvecklar 
idrottsrörelsen tillsammans. Men för att en idrottsförening ska få möjlighet att gro, spira 
och blomma behöver den goda förutsättningar: plats att vara på, ekonomiskt stöd och 
rimliga regelverk. Under lång tid har vi fått det av samhället. 
 
För snart tio år sen beslutade hela idrottsrörelsen tillsammans om en gemensam strategi, 
Strategi 2025. Inom Gymnastiken spände vi bågen ytterligare och beslutade om Strategi 
2028. För hela idrottsrörelsen gav det oss en gemensam riktning som var tydligare än 
idrottsrörelsen hade haft tidigare. Det har inte tidigare funnits något sammanhållet 
gemensamt visionsdokument. Många av idrottsrörelsens 72 medlemsförbund inom 
Riksidrottsförbundet har sedan tagit fram egna långsiktiga strategier och vi har 
gemensamt tagit stora steg framåt sen 2015! Vi tränar och tävlar på fler sätt, även om vi 
inte är framme så har vi en mer jämställd idrottsrörelse, vi är mer inkluderande, vi har 
fler ledare som drivs av, leder efter och lever enligt vår värdegrund och vi har fler 
robusta och utvecklingsbenägna föreningar. 
 
Nu är det dags att spänna bågen mot nästa strategiperiod. Vi inom Riksidrottsstyrelsen 
har ett arbetsnamn: Svensk Idrott 2035. Beslut kommer att fattas på Riksidrottsmötet i 
maj 2025 mot nästa decennium. Vi är just nu i en spännande dialogfas med alla som 
behöver vara involverade, med omvärldsanalyser, o.s.v. 
 
Jag ska nämna sju områden där vi behöver vara offensiva: 

1. Idrotten ska vara en trygg och bra plats och ledarskapet runt det behöver 
utvecklas. Det är spännande att höra resonemanget här på förbundsmötet om 
detta, och jag vill att ni ska veta att Gymnastiksverige i detta är en förebild för 
många specialidrottsförbund. 

2. Idrottsrörelsen ska vara till för alla. Så är det inte idag. Skillnaderna är alltför 
stora mellan olika grupper. Ni pratade om, och har fattat beslut om, det som 
kallas Idrottsklivet. Idrottsklivet är en investering som regeringen investerar 
pengar i. Det är oerhört glädjande att Gymnastiken som ett av 14 utvalda 
specialidrottsförbund har bidragit till att vi nu faktiskt kan erbjuda 
föreningsverksamhet i alla de 59 områden som Polisen har utsett till extra utsatta. 
Detta är inte främst för att möta upp de som anses vara kriminella utan är för alla 
andra.  
I förra veckan fick vi ett extra stöd om 100 Mkr för att ytterligare stärka detta 
arbete. Det är en del av det s.k. fritidskortet. Regeringen har fattat beslut om att 
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årligen avsätta 800 Mkr till ett fritidskort. Otaliga utredningar har visat att det 
var betydligt svårare att få till en bra träffbild än förhoppningarna och 
förväntningarna var när beslutet fattades – vem ska dela ut de här pengarna? 
Hur ska man veta att de hamnar hos rätt person? Nu är planen att det ska 
genomföras under hösten 2025. I väntan på det får idrottsrörelsen del av de 
pengar som inte kunnat gå till fritidskortet det här året med 100 Mkr för att stärka 
Idrottsklivet och ytterligare 100 Mkr till anläggningsfrågor. 

3. Nästan var femte olympier lever under existensminimum och siffrorna är inte 
bättre för elitidrottare i en idrott som inte är en olympisk idrott. Samhället 
behöver ge våra elitidrottare bättre förutsättningar och en grundtrygghet. En 
elitidrottare idag behöver leva på sin familj, kan inte ta studielån, inte få 
bostadslån, får inga pensionspoäng, och är utanför sjukpenningsystemet om hen 
blir skadad. Här driver vi ett offensivt arbete mot politiken när det gäller det 
sociala skyddssystemet i samhället. Det är tyvärr så att politikerna inte har haft 
förståelse för hur situationen har sett ut, men de är tacksamma för att de får del 
av det nu och har utlovat att det ska rättas till. 
Här vill jag också nämna att vi tillsammans med Sveriges olympiska kommitté 
och Paralympiska kommittén har ett gemensamt strategidokument: Elitidrott 
2030. Vi har ett fint samarbete, optimerar våra resurser och arbetar tillsammans i 
dessa frågor. 

4. För få personer med funktionsnedsättning känner sig välkomna till 
idrottsföreningar Vi har kommit en bra bit på väg för att bli mer välkomnande, 
men vi kan bli avsevärt bättre. Det var otroligt inspirerande att vara med på 
Gymnaestradana i somras där Sverige hade med ett mycket uppskatta inslag 
med paragymnaster, som också vann pris för sitt program. Gymnastiksverige är 
även här ledande på många sätt. 

5. Sisu Idrottsutbildarna är Sveriges största studieförbund. Kraften i folkbildningen 
är en unik metod som skapar möjligheter för människor att växa som individer. 
Vårt gemensamma studieförbund kan göra mer för att inspirera och utveckla dig 
och mig och alla tillsammans. Den fria tanken och bildningen är en kraftfull 
medicin mot stagnation. Här är det extra lyxigt att Gymnastiken har en egen 
folkhögskola, Lillsved. 

6. Digitaliseringen av samhället och vår vardag fortsätter i högt tempo. Här 
behöver vi ligga i framkant. 

7. Den samlade forskningen är kristallklar – vi måste se hur vi kan anpassa oss till 
den gröna omställningen. Med 3,2 miljoner medlemmar, hundratusentals 
träningar och tävlingar, resor – vad blir vårt bidrag i den gröna omställningen? 

 
Jag vill också säga någonting om landets kommuner. Jag träffar väldigt många 
kommunföreträdare, länsstyrelser, landshövdingar, regionråd, osv. Jag reser runt i 
landet och det är imponerande att träffa så många engagerade kommunpolitiker som 
verkligen vill vara med och bidra till idrottsrörelsens bästa. Landets kommuner är 
idrottsrörelsens viktigaste medspelare. De skapar plats för vår mångfald av 
verksamheter, ofta bygger och driftar kommunerna våra anläggningar, ytor, miljöer. I 
andra fall ser de till att vi får arrendera mark, nyttja skog, luft och vatten. Räknat i kronor 
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stöder kommunerna idrottsrörelsen med minst 7 gånger så mycket som staten, alltså ca 
14 miljarder kr årligen.  
 
Men för att vi ska få dessa goda förutsättningar behöver vi ge tillbaka. Vi behöver visa 
idrottens mervärde. Allt det där samhällsnyttiga som flödar ut när egenvärdet är som 
störst. När vi fostrar i demokrati, ger en meningsfull fritid, minskar risken för 
livstidssjukdomar, utvecklar social kompetens, minskar risken för psykisk ohälsa och 
mycket mer. När vi dessutom bidrar till att stärka bilden av Sverige i samband med 
internationella framgångar. Det här är det som kallas det implicita kontraktet – det 
offentliga ger oss goda förutsättningar, frihet och förtroende mot att vi utvecklar bra 
verksamhet som lockar många och vars egenvärde är så starkt att mervärdet eller 
samhällsnyttan ger mångdubbelt tillbaka. Ett mervärde som politikerna kan visa 
väljarna och förklara att alla de gemensamma resurserna i form av platser och mark som 
satsas på idrottsrörelsen är väl investerade pengar.  
 
Även om vi har goda förutsättningar skulle vi kunna göra så mycket mer om ett antal 
flaskhalsar försvann. Vi måste få till en rejäl satsning på idrottsanläggningar och 
idrottsmiljöer. Har vi ingen plats, så blir det ingen idrott, ingen gymnastik. Vi vet att var 
fjärde förening inte kan ta emot alla som vill idrotta, p.g.a brist på plats, och det är allra 
värst för stora barn- och ungdomsföreningar. Var tredje sådan förening säger att de inte 
kan vidareutveckla sin verksamhet eller bjuda in de som står i kö. Alltför många 
kommuner missar idrotten när de bygger nytt eller bygger om och till skillnad från våra 
nordiska grannar har den svenska staten inte tagit ansvar för idrottens infrastruktur, 
alltså platser att vara på. Det här måste vi ändra på.  
 
Ett första steg som vi driver är att Riksidrottsförbundet skulle kunna tänka sig att ha en 
nationell anläggningsfunktion. Jag har en tät dialog med Anders Henriksson, 
ordförande för Sveriges kommuner och regioner, där vi tror på en samverkan, både när 
det gäller samverkan mellan kommuner och mellan olika idrotter. Hur kan vi göra mer 
lika, hur samverkar vi bättre, hur bidrar vi till att komma med lösningsorienterade 
förslag istället för att vara en kravställande maskin som många kommunpolitiker 
upplever idag? Faktum är att det är bara en av tre kommuner som har en långsiktig plan 
för sin samhällsutveckling kopplat till idrottsföreningar. Det innebär att den som ropar 
högst får mest.  
 
Att samordna det skulle vara ett steg i rätt riktning. Här sker ett oerhört viktigt arbete 
genom att vi kraftsamlar tillsammans med alla RF/Sisu-distrikt. Ni kan inte ana hur gott 
samarbete och vilken närhet våra distrikt har med kommunerna. Jag har varit på flera 
träffar nu och när RF/Sisu-distrikten bjuder in kommer kommunpolitiker, länsstyrelsen, 
regionråd och landshövdingar mangrant. Alla kommer och vill lyssna till våra 
gemensamma utmaningar. Här vill jag verkligen uppmana er att prata med era distrikt 
i den frågan. 
 



 
18 

Sammantaget så finns det oerhört mycket framtidstro och framtidshopp om 
idrottsrörelsens betydelse och särskilt då, förstås, gymnastiken, för Gymnastik är ju 
grunden för all idrott! 

Val 
Nomineringen hade avslutats i och med § 14.  
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, inledde med att informera om 
valberedningens arbete. 
 
§ 29 Förbundsordförande, tillika förbundsstyrelsens ordförande för 

perioden 2024-2026 
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, pläderade för valberedningens förslag. 
 
Förbundsmötet beslutade  
att   välja Suzanne Lundvall till förbundsordförande och förbundsstyrelsens 

ordförande för perioden 2024-2026. 
 
§ 30 Fyra övriga ledamöter i förbundsstyrelsen för perioden 2024-

2028, samt vid behov fyllnadsval av ledamöter 
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, pläderade för valberedningens förslag. 
 
Förbundsmötet beslutade  
att   välja Lisa Lundin, Per Sjöstrand, Thor Stöckel och Simone Westerberg 

Skoog till ledamöter i förbundsstyrelsen för perioden 2024-2028. 
att välja Maria Ståhl till ledamot i förbundsstyrelsen för perioden 2024-2026. 
 
Sedan tidigare kvarstår till förbundsmötet 2026 Ahmed al-Breihi, Anne-Lee Holm och 
Henrik Lehmann. 
 
§ 31 En revisor och en personlig ersättare för denne eller ett 

revisionsbolag med uppgift att granska verksamhet, räkenskaper 
och förvaltning inom Gymnastikförbundet för perioden 2024-
2026 

Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, pläderade för valberedningens förslag. 
 
Förbundsmötet beslutade  
att   välja revisionsbolaget Öhrlings PriceWaterhouseCoopers att granska 

verksamhet, räkenskaper och förvaltning inom Gymnastikförbundet för 
perioden 2024-2026. 

 
§ 32 Ordförande och fyra ledamöter i Gymnastikförbundets juridiska 

nämnd för perioden 2024-2026 
Patrik Tengwall, valberedningens ordförande, pläderade för valberedningens förslag. 
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Förbundsmötet beslutade  
att  välja Ragnar Palmkvist till ordförande i juridiska nämnden för perioden 

2024-2026.  
att  välja Anders Bohlinder, Marit Englund, Petra Götell och Jenny Samuelsson 

till ledamöter i juridiska nämnden för perioden 2024-2026. 
 
§ 33 Ordförande och fyra ledamöter i valberedningen samt en 

ersättare för dessa för perioden 2024-2026 
Förbundsmötet beslutade  
att  välja David Ahlin till valberedningens ordförande.  
att   välja Bodil Falk, Per Forsström, Michael Hedlund och Linda Evergren till 

ledamöter i valberedningen. 
att välja Birgitta Green till ersättare i valberedningen. 
 
§ 34 Valberedningssamordnare bland de närvarande röstberättigade 

ombuden 
Förbundsmötet beslutade  
att   välja Carl-Åke Myrsell och Malin Westman till valberedningssamordnare 

inför kommande förbundsmöte. 

Avslutning  
§ 35 Förbundsstyrelsen meddelar datum och plats samt värdregion för 

förbundsmötet 2026 
Suzanne Lundvall, förbundsstyrelsens ordförande, meddelar att förbundsstyrelsen vid 
sitt sammanträde den 26 april 2024 beslutat att utse GF Mellansvenska till värdregion 
för nästa förbundsmöte som är planerat att genomföras 25-26 april 2026 i Västerås.  
Helena Frisk Wesström, ordförande GF Mellansvenska, tackade GF Norr för ett gott 
värdskap och hälsade alla varmt välkomna till Västerås 2026. 
 
§ 36 Utmärkelser 
Under förbundsmötet meddelades också Lingklubbens beslut att tilldela Lingmedaljen 
till David Ahlin, Marie Hedman Alainentalo och Suzanne Lundvall. 
 
§ 37 Avtackning  
David Ahlin, Pernilla Eriksson, Anna Iwarsson, Margareta Larsson Fagergren, Mats 
Nydesjö, Eva Sundmalm och Patrik Tengwall avtackades för sina ideella engagemang i 
förbundsstyrelsen, valberedningen, som valberedningssamordnare och som 
förbundsstyrelsens ordförande. 
 
§ 38 Mötets avslutning 
Suzanne Lundvall tackade alla medverkande och avslutade mötet. 
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Vid protokollet: 
 
Helen Åkerman 
Sekreterare 
 
Justeras: 
 
Malin Eggertz Forsmark   Åsa Ögren 
Ordförande    Ordförande 
 
Marie Hedman Alainentalo  Per Malmborg 
Justerare    Justerare 



**signature_5596**
______________________________
**fullname_5596**
Elektroniskt signerad den**signed_at_5596**
Undertecknaren har bekräftat sin identitet

**signature_5597**
______________________________
**fullname_5597**
Elektroniskt signerad den**signed_at_5597**
Undertecknaren har bekräftat sin identitet

**signature_5598**
______________________________
**fullname_5598**
Elektroniskt signerad den**signed_at_5598**
Undertecknaren har bekräftat sin identitet

**signature_5599**
______________________________
**fullname_5599**
Elektroniskt signerad den**signed_at_5599**
Undertecknaren har bekräftat sin identitet

**signature_5600**
______________________________
**fullname_5600**
Elektroniskt signerad den**signed_at_5600**
Undertecknaren har bekräftat sin identitet


	Protokoll
	Förbundsmöte 2024
	Org.nr. 802001-3010
	2024-04-27—28

	Inledning
	Behandling av verksamhetsåren 2022 och 2023
	Nomineringar
	Presentation av förbundsstyrelsens förslag
	Valberedningens förslag
	Inkomna motioner och förbundsstyrelsens yttrande över dessa
	Förbundsstyrelsens propositioner
	Val
	Avslutning

	Plats: Clarion Hotel, Umeå

		2024-06-11T06:23:52-0700
	Digitally verifiable PDF exported from www.docusign.com


	EnvelopeID_c447f619-224c-49e6-bb0c-9f56c09c2e46: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_c13d897b-f610-42be-8bee-a7bfc3f74912: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_172aa163-82c4-4440-a5ad-d7e1b5075592: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_dbfae0d5-f095-4029-8460-c76312b93a3c: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_f0bd9b11-ae52-4682-b1de-5bcaa60cd474: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_e83303b7-4e7f-416a-b2a0-3227e97fea7c: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_a5593555-84bc-4b90-a2c6-5a921f250caf: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_bb03196e-fca4-4c0b-b927-4edc252501ce: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_37a760e2-a05c-474d-aaa7-77e149a6632e: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_b97a95f1-8886-4373-b568-a462890e6d35: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_6b810e28-502a-45c1-a050-ee127d555803: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_c752e031-70c2-42fe-83cf-6aaf291e70e2: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_204ea2ca-08fb-4eae-b244-aac2c01fdce3: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_08a7ea4e-dae6-4002-8cfa-9ce5d4939ec4: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_a131b0e8-4ee2-4715-86a8-24270eba77df: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_f56a6702-178b-4491-b218-21247ee58930: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_cbf28165-9683-4b65-a0bd-c93641327a1f: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_255a3829-9dc8-43cf-8a7f-e67f88e5fe0c: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_361585f4-4ed3-4319-bfb8-d4f899e221db: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	EnvelopeID_7806c70f-00db-417a-9f15-2531ec48a98e: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0
	Custom_2edce9f4-04bb-4888-a4bc-01b0e4b3e05d: Helen åkerman
	DateSigned_52862022-e09f-455d-99c6-34b0537a7a65: 28/5/2024
	Custom_0249b84e-fbdd-4e0b-b8d5-dbf48188b329: Marie Hedman Alainentalo
	DateSigned_4b7c7686-b9e3-43d4-82d6-3c13a14f315a: 28/5/2024
	Custom_27503028-a581-4fcb-89c5-02b8db51fb7d: Per Malmborg
	DateSigned_2c17b008-ddec-465d-b0a4-08405a17412f: 28/5/2024
	Custom_1912f738-d48f-47bb-b7bb-6958f9ce0ee6: Åsa Ögren
	DateSigned_dc5d1c8c-6f2e-4775-b47f-a90ba6847bf7: 11/6/2024
	Custom_0caeca27-25a0-4676-811c-c900ccf03732: Malin Eggertz Forsmark
	DateSigned_6d5b1cd5-9fef-4326-b5a9-4b7dc94fd165: 28/5/2024
	EnvelopeID_0cc5e9f6-cca3-4d84-b714-ddcf97a6b566: DocuSign Envelope ID: C3FBCDB1-37F8-44CD-A976-101F7AC99FD0


